
 1 

Protokół nr XXI/2009 

z Sesji Rady Gminy w Krzemieniewie 

9 kwietnia  2009 r. 

 
 
                 Sesja Rady Gminy w Krzemieniewie odbyła się 9 kwietnia  2009 r. o godz. 12oo 
w Sali Urzędu Gminy w Krzemieniewie. 
Otwarcia obrad dokonał przewodniczący Rady Stanisław Osiegłowski, który powitał 
obecnych radnych a w imieniu Rady zaproszonych gości:  Andrzeja Pietrulę – Wójta 
Gminy, Dorotę Andrzejewską – Skarbnika Gminy, Longinę Szulc – Sekretarza Gminy, 
Ryszarda Patelkę – Zastępcę Wójta  i Sołtysów (listy obecności stanowią załączniki nr 1 i 2  
do protokółu). 
Przewodniczący - na podstawie listy obecności - stwierdził, Ŝe w obradach bierze udział 13 
radnych.  Rada jest więc  władna do podejmowania uchwał. 
 

Następnie zaproponował,  następujący porządek obrad: 
 
1. Otwarcie. 
2. Przyjęcie protokółu z poprzedniej Sesji. 
3. Pytania, wnioski, interpelacje radnych. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego 

Centrum Kultury w Krzemieniewie. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Krzemieniewo z tytułu 

wykonania budŜetu gminy za 2008 r. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XX/112.2009  z dnia 12.02.2009 r.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie umarzania naleŜności, do których nie stosuje się przepisów 

ustawy „Ordynacja Podatkowa” 
8. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Krzemieniewo. 
9. Podjęcie uchwał w sprawie zatwierdzenia „Planu odnowy miejscowości : Nowy 

Belęcin, Pawłowice, Górzno, Bielawy”. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia i przystąpienia do realizacji  przez Gminny 

Ośrodek Pomocy Społecznej w Krzemieniewie projektu „Razem Łatwiej” 
współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian do budŜetu gminy na 2009 r. 
12. Odpowiedzi na pytania, wnioski i interpelacje. 
13. Wolne głosy. 
14. Zakończenie. 
 

Do zaproponowanego porządku obrad uwagę zgłosił radny Piotr Sikorki, który prosił, 
aby w przyszłości takie sprawy jak wymieniona w pkt 9 porządku obrad omawiane były 
na komisjach rady. 
Innych uwag nie zgłaszano, porządek obrad został przyjęty przez radnych. 
O godz. 1215 do sali obrad weszło dwóch radnych i odtąd Rada Gminy obradowała w 
pełnym składzie. 
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Ad.2. 
Przewodniczący poddał  pod  głosowanie  protokół z XX sesji, która odbyła się 12 
lutego 2009 r. 
Za przyjęciem protokołu z XX sesji Rady Gminy głosowało 15 obecnych radnych -  
przyjęty  został  jednomyślnie. 
 
Ad.3. 
W punkcie pytania, wnioski i interpelacje radnych głos zabrali : 
1. Radny Andrzej Hofman: 

-  poruszył sprawę parkingu przy cmentarzu w Drobninie – stwierdził, Ŝe parking jest 
bardzo mały i zasugerował, aby poszerzyć drugie pobocze drogi, by równieŜ i tam 
moŜna było parkować samochody. 

-  zapytał kiedy zostanie wymieniona azbestowa linia wodociągowa w Drobninie.. 
2. Radna Maria Kamyczek  

– zgłosiła konieczność naprawienia uszkodzonego mostu na drodze powiatowej w 
Pawłowicach - na ul. MielŜyńskich przy posesji nr 3, 

-  w imieniu mieszkańców wsi Pawłowic prosiła o uzupełnienie tablic z nazwami ulic w 
tej miejscowości, 

3. Radny Piotr Sikorski –ponowił wniosek o deratyzacje wsi Krzemieniewo, 
4. Radny Jacek Stawiński – poruszył sprawę naprawy muru przy moście w Garzynie,  

uszkodzonego w wyniku kolizji drogowej. 
5. Radna Henryka Przybylska – prosiła o załoŜenie lampy ulicznej przy posesji 

państwa Stachowiak i Sikorskich w Belęcinie. 
6. Radny Kazimierz Hylak – poinformował o uszkodzonej barierce na skrzyŜowaniu 

dróg  Belęcin – Bojanice. 
7. Radna Maria Przybylska– poinformowała, Ŝe na drodze przy wyjeździe z 
Pawłowic w kierunku Dobramyśli oberwana jest studzienka kanalizacyjna; prosiła o 
interwencje w sprawie. 
8. Radny Zbigniew Tomiński: 
- mówił o duŜym zaśmieceniu rowów i poboczy dróg; prosił, aby przy wykaszaniu traw 

na poboczach zbierać równieŜ śmieci, 
- prosił o zebranie poboczy przy drodze  Pawłowice Kociugi, prosił o interwencję w 
Rejonie Dróg Powiatowych w Lesznie w sprawie zebrania pobocza na ul. 
Leszczyńskiej, o uporządkowanie terenu na stacji PKP w Pawłowicach  i uzupełnienie 
ubytków asfaltu przy wjeździe na stację, o regularne czyszczenie przydroŜnych koszy 
na śmieci oraz o naprawę drogi powiatowej na odcinku Leszno – Nowy Świat, 
poniewaŜ są tam bardzo duŜe wyrwy w jezdni. 
9. Radny Mirosław Krysztofiak – zgłosił sprawę zamontowania lustra przy posesji p. 
Ratajczaka w Górznie. 
10. Radny Kazimierz Hylak – poinformował, Ŝe w rozgrywkach sportowych na 
boisku Orlik w Krzemieniewie, młodzieŜ z Bojanic zdobyła II miejsce. Podkreślił przy 
tym, Ŝe młodzieŜ ta nie ma gdzie trenować, gdyŜ w Bojanicach nie ma boiska 
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sportowego. Zaproponował, aby gmina przejęła odpowiedni grunt w tej miejscowości 
od Agencji Własności Rolnej Skarbu Państwa; dodał, Ŝe Agencja jest skłonna 
przekazać ten teren bezpłatnie. 
 
Ad. 4. 
Przewodniczący Rady poprosił panią Skarbnik Gminy Dorotę Andrzejewską o 
przedstawienie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Gminnego Centrum Kultury w Krzemieniewie. 
Po przedstawieniu projektu przewodniczący poprosił o dyskusję i zgłaszanie uwag.   
Uwag do przedłoŜonego projektu nie zgłoszono.  
Przewodniczący przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 
obecnych radnych. 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik  nr 3 do protokółu. 

 
Ad.. 5. 

W kolejnym punkcie obrad przewodniczący Rady poprosił panią Skarbnik 

Gminy o przedstawienie sprawozdania z wykonania budŜetu gminy Krzemieniewo za 
2008 r. 

Pani Skarbnik w swoim wystąpieniu zaprezentowała sprawozdanie i omówiła 
główne elementy wykonanych dochodów i wydatków  budŜetowych, posługując się 
przy tym przygotowaną specjalnie na tę sesję prezentacją wizualną. Sprawozdanie 
zawierało poza zestawieniami finansowymi takŜe część opisową, obrazującą m.in. 
najwaŜniejsze inwestycje zrealizowane w 2008 roku. Prelegentka przypomniała, Ŝe 
wykonanie budŜetu za 2008 rok było przedmiotem analizy wszystkich Komisji Rady, 
których posiedzenia  odbywały się w okresie przed obecną sesją. 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej pana Jacka Stawińskiego.  

Przewodniczący Jacek Stawiński  o odczytał Opinię Komisji Rewizyjnej Rady 
Gminy Krzemieniewo w sprawie realizacji budŜetu gminy za 2008 r. (opinia ta stanowi 
załącznik nr 4 do niniejszego protokółu). 

Po tym wystąpieniu przewodniczący Rady przedstawił uchwałę Nr SO-
11/1/A/2009/Ln Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z 
dnia 31 marca 2009 r. w sprawie wyraŜenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej do 
Rady Gminy Krzemieniewo w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Krzemieniewo z 
tytułu wykonania budŜetu gminy za 2008 r. (uchwała ta stanowi załącznik nr 5 do 
niniejszego protokółu) 

Następnie przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu panią Skarbnik 

Gminy, która przedstawiła uchwałę Nr SO -11/8/S/Ln/2009 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 31 marca 2009 r. w sprawie 
wyraŜenia opinii o sprawozdaniu z wykonania budŜetu Gminy Krzemieniewo za 2008 
r. (załącznik nr 5 do niniejszego protokółu) 

Po przedstawieniu powyŜszych materiałów Przewodniczący zaprosił radnych do 
debaty nad realizacją budŜetu Gminy za 2008 r. 
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Radna Józefa Adamska – Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej, 
poinformowała, iŜ członkowie jej komisji, po wnikliwym zapoznaniu się z realizacją 
budŜetu za 2008 r., ocenili tę realizację pozytywnie i postanowili, Ŝe - przy jednym 
głosie wstrzymującym się - będą głosować za udzieleniem Wójtowi absolutorium. 
Radna Maria Kamyczek – Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego, poinformowała, Ŝe na posiedzeniu komisji radni - po przeprowadzonej 
analizie wykonania budŜetu – wykonanie to ocenili pozytywnie.  

Innych głosów w dyskusji nie było, w związku z czym przewodniczący Rady 
poprosił o przedstawienie projektu uchwały absolutoryjnej.  

Projekt uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Krzemieniewo z 
tytułu wykonania budŜetu gminy za 2008 r. odczytała pani Skarbnik Gminy. 

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu, wobec czego 
Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 
radnych, jeden radny wstrzymał się od głosowania. 
Uchwała została przyjęta i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokółu. 
 

Po głosowaniu Przewodniczący Rady pogratulował Wójtowi wysokiej oceny 
jaką Rada Gminy w swym głosowaniu wystawiła jego pracy w minionym roku i 
podziękował przede wszystkim za dyscyplinę budŜetową oraz za doskonałą współpracę 
z Radą – zarówno pana Wójta jak i podległych mu pracowników Urzędy Gminy.  
 

Wójt  podziękował radnym za dobrą ocenę realizacji budŜetu 2008 roku. 
Podkreślił, Ŝe skuteczna i efektywna realizacja budŜetu jest m.in. rezultatem trafnego 
przewidywania moŜliwości budŜetowych gminy i nakreślania w nim zdań realnych, 
rzeczywiście moŜliwych do wykonania.  Podkreślił, Ŝe wykonanie budŜetu jest efektem 
pracy nie tylko pracowników Urzędu Gminy ale takŜe doskonałej współpracy radnych 
oraz sołtysów. Wszystkim tym osobom Wójt złoŜył  serdeczne podziękowanie. 

 
Przewodniczący ogłosił 15 minut przerwy w obradach. 
 
Ad.6. 
Kolejny projekt uchwały przedstawiła pani Skarbnik. Dotyczył on zmiany uchwały Nr 
XX/112/2009 z dnia 12 lutego 2009 w sprawie dokonania zmian w budŜecie gminy 
Krzemieniewo. 
Pani Skarbnik wyjaśniła, Ŝe korekta wcześniej podjętej uchwały wynika z przyczyn 
czysto technicznych. 
Uwag do przedstawionego projektu nie było. W przeprowadzonym głosowaniu za 
przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych . Uchwała została przyjęta i stanowi zał. nr 

6  do niniejszego protokółu.  
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Ad..7. 
Projekt uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania ulg w spłacaniu naleŜności 
pienięŜnych, do których nie stosuje się przepisów ustawy Ordynacja Podatkowa, 
przypadających Gminie Krzemieniewo lub jej jednostkom organizacyjnym, 
przedstawiła pani Skarbnik Gminy. 
Radni uwag nie zgłosili, przewodniczący zarządził więc głosowanie nad przedłoŜonym 
projektem. 
Za jego przyjęciem głosowało 15 obecnych radnych.  
Uchwała została przyjęta  i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokółu. 

 
Ad. 8  
Projekt uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w      
szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Krzemieniewo 
przedstawił Wójt Gminy. 
Przedstawiając projekt Wójt przypomniał, Ŝe dotychczas podobną uchwałę rada 
podejmowała co roku. Uchwała obecna róŜni się od dotychczasowych tym, Ŝe jest 
uchwalana bezterminowo. 
Radna Maria Kamyczek zapytała, czy taki regulamin moŜe się róŜnić od innych gmin, 
np. gminy Osieczna i kto ma wpływ na treść regulaminu. 
Wójt wyjaśnił, Ŝe na treść regulaminu mają wpływ nauczycielskie związki zawodowe i 
wójt jako pracodawca, ale tylko w zakresie nie objętym Kartą Nauczyciela. 
Radna Alina Wunsz dodała, Ŝe gminy bogate mogą zwiększyć uposaŜenie zasadnicze 
zapisując to w regulaminie – ze środków własnych budŜetu gminy. 
PoniewaŜ innych głosów ani pytań nie było, przewodniczący przeprowadził głosowanie 
nad projektem uchwały. 
 Za przyjęciem głosowało 15 obecnych radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 
i stanowi zał. nr 8 do niniejszego protokółu. 

 
Ad.p. 9. 
Wójt na wstępie kolejnego punktu porządku obrad przypomniał, iŜ wszyscy radni 
otrzymali wraz z zaproszeniem na sesję  Plany Odnowy dotyczące czterech wsi. 
Wyjaśnił, Ŝe Plany, które mają być uchwalone na dzisiejszej sesji zostały sporządzone 
w celu pozyskania środków z funduszy unijnych na najbardziej istotne dla 
poszczególnych miejscowości zadania. 
Radny Piotr Sikorski wyraził wątpliwość, czy przyjęte w tych Planach załoŜenia 
dotyczące zakresu poszczególnych zadań, kosztów i czasu ich wykonania są moŜliwe 
do zrealizowania tym bardziej, Ŝe niektóre z nich są planowane z bardzo duŜym 
wyprzedzeniem i o ich podjęciu decydować będą i tak radni przyszłej kadencji.  
Wątpliwości te podzieliła teŜ radna Maria Kamyczek, która zauwaŜyła ponadto, Ŝe w 
Planach nie ma zapisu, iŜ załoŜenia w nich zawarte będą wykorzystane przy procedurze  
pozyskiwania środków z zewnątrz. 
Wójt wyjaśnił, Ŝe opracowany program planowanych zadań nie jest bezwzględnym 
zobowiązaniem radnych do ich realizacji w kolejnych latach, jednak jest niezbędnym 
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dokumentem warunkującym moŜliwość skutecznego ubiegania się w przeszłości o  
środki z funduszy unijnych. Podkreślił, Ŝe i tak, zawsze, na wsparcie z zewnątrz gmina 
moŜe liczyć jedynie na zadania przewidziane wcześniej w uchwalonym i realizowanym 
budŜecie.  
Radny Piotr Sikorski – w nawiązaniu do powyŜszego - zaproponował, aby np. do 
końca czerwca  przygotować plany odnowy wsi dla wszystkich miejscowości w gminie.  
Wójt wyjaśnił, Ŝe warunkiem skutecznego ubiegania się o środki unijne jest  złoŜenie 
wniosków do końca kwietnia i to na zadania, których realizację przewiduje tegoroczny 
budŜet. 
Radny Zbigniew Tomiński stwierdził, Ŝe nie widzi przeszkód, aby opracować Plany 
Odnowy dla wszystkich miejscowości na lata 2009 – 2015 i poparł radnego 
Sikorskiego. Postulował, by plany te zostały wcześniej opracowane i przeanalizowane 
w mniejszych zespołach radnych, na posiedzeniach komisji stałych Rady.  
Dodał ponadto, Ŝe - jego zdaniem - najwaŜniejszym aktualnie problemem gminy jest 
sprawa gospodarki ściekowej a w Ŝadnym z przedstawionych programów o tym się nie 
wspomina. Ten problem właśnie powinien być – jego zdaniem – priorytetem w naszej 
gminie, a nie pozyskiwanie małych kwot na drobne zadania. 
Wójt, odnosząc się do tej wypowiedzi przypomniał, Ŝe nasza gmina ubiega się o 
wsparcie inwestycji z zakresu gospodarki ściekowej za pośrednictwem 
Międzygminnego Związku Wodociągów i Kanalizacji Wiejskich we Wschowie. 
Stosowny wniosek Związek ten złoŜył juŜ w Narodowym Funduszu Ochrony 
Środowiska jednak nie został on dotychczas zaakceptowany. Głównym powodem 
oddalenia wniosku są wysokie koszty tego rodzaju inwestycji na terenach wiejskich, 
wynikające z małej liczby mieszkańców dostarczających ścieki ze stosunkowo duŜego 
obszaru. Usytuowanie naszej gminy sprawia takŜe, Ŝe nieekonomiczne byłoby takŜe 
„podłączenie” sieci kanalizacyjnej z terenu naszej gminy  do oczyszczalni miejskich 
Leszna czy Gostynia. Trudności z pozyskaniem środków na tak duŜe inwestycje są 
powszechne wśród gmin podobnych do naszej.  
Radna Maria Kamyczek odnosząc się do omawianych Planów Odnowy czterech 
miejscowości, stwierdziła, Ŝe plany te opracowano na bazie zwykłego urzędowego 
schematu uŜywanego w tego typu projektach i zaapelowała, by przy opracowywaniu 
danych dotyczących pozostałych  wsi, przyjmowane załoŜenia poddane zostały 
szczegółowej analizie na posiedzeniach komisji stałych Rady. 
PoniewaŜ innych głosów nie było przewodniczący poprosił pana Wójta o 
przedstawienie poszczególnych  projektów uchwał, by nad kaŜdym z nich moŜna było 
przeprowadzi odrębne głosowanie. 
Jako pierwszy Wójt odczytał  projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości Nowy Belęcin na lata 2009 – 2015. 
Radny Zbigniew Ptak stwierdził, Ŝe w Nowym Belecinie planuje się „na wyrost”  
budowę Wigwamu a np. w Garzynie nie przewidziano budowy bardzo tam potrzebnego  
parkingu. 
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PoniewaŜ innych uwag do projektu uchwały nie było, Przewodniczący przeprowadził 
głosowanie. Za przyjęciem uchwały glosowało 13 radnych 3 radnych wstrzymało się od 
głosowania. Uchwała została przyjęta i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokółu. 

Jako drugi Wójt odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy  
Miejscowości Pawłowice na lata 2009 – 2015. Nie było pytań ani uwag, 
przewodniczący przeprowadził głosowanie nad uchwałą . Za przyjęciem uchwały 
głosowało 12 radnych 3 radnych wstrzymało się od głosowania. Uchwała została 
przyjęta i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokółu. 

Jako trzeci Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości Górzno na lata 2009 – 2015. 
Przewodniczący przeprowadził głosowanie nad uchwałą. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 12 radnych 3 radnych wstrzymało się od głosowania. Uchwała została 
przyjęta i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokółu. 

Jako czwarty Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu 
Odnowy Miejscowości Bielawy na lata 2009 -2015. 
Przewodniczący przeprowadził głosowanie nad uchwałą. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 12 radnych, 3 radnych wstrzymało się od głosowania. Uchwała została 
przyjęta i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokółu. 

 
Przewodniczący ogłosił 10 min. przerwę. 
 
Po przerwie w obradach uczestniczyło 14 radnych - jeden radny, zwalniając się u 
przewodniczącego, opuścił salę obrad. 
 
Ad.p. 10. 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia i przystąpienia do realizacji przez Gminny 
Ośrodek Pomocy Społecznej w Krzemieniewie projektu pt. „Razem Łatwiej” współ 
finansowanego ze środków europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki, przedstawił pan Wójt. 
Radna Alina Wunsz – zapytała czy radni otrzymają bliŜszy i szczegółowy program 
tego przedsięwzięcia, poniewaŜ przesłane uzasadnienie jest mało czytelne. Zapytała 
równieŜ, kto będzie realizował to zadanie. 
Wójt odpowiedział, Ŝe uchwała będzie załącznikiem do przygotowanego wniosku  w  
powyŜszej sprawie, który rzeczywiście jest teŜ bardzo skomplikowany. Realizacja tego 
zadania spoczywać będzie na Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w 
Krzemieniewie. 
PoniewaŜ innych pytań nie było Przewodniczący przeprowadził  głosowanie nad 
projektem uchwały. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 obecnych radnych. Uchwała 
została przyjęta jednogłośnie i stanowi zał. nr 13 do niniejszego protokółu. 

 
Ad.p. 11 
 
Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy przedstawiła pani Skarbnik.   
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PoniewaŜ pytań nie było, Przewodniczący przeprowadził głosowanie nad projektem. Za 
jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Uchwała została przyjęta  i stanowi załącznik nr 14  do niniejszego protokółu. 
 
Ad. 9. 

Do zgłoszonych interpelacji i wniosków, wójt gminy Andrzej Pietrula odniósł się 
następująco: 

− o przystosowanie pobocza przy cmentarzu w Drobnine do moŜliwości postoju 
tam samochodów, Urząd zwróci się do Powiatowego Zarządu Dróg w Lesznie, 

− nie przewiduje się wymiany rur azbestowych w sieci wodociągowej na inne - 
nie ma dowodów na to, Ŝe są one szkodliwe. W ujęciu w Drobninie istnieje 
problem jakości wody - jedyna moŜliwość jej polepszenia to mieszanie jej z 
wodą z ujęcia z Mierzejewa, 

− w tym roku nie ma w planie ułoŜenia kostki brukowej na wspomnianym terenie. 
− Urząd wystąpi do FOŚ o środki na przeprowadzenie deratyzacji; przewiduje się 

rozpoczęcie deratyzacji od miejscowości Krzemieniewo, 
− naprawa mostu w Pawłowicach została jest juŜ zgłoszona do Powiatowego 

Zarządu Dróg i wkrótce most zostanie naprawiony, 
− droga z Bojanic do Świerczyny - wójt przyznał, Ŝe jest to odcinek drogi w 

bardzo złym stanie i przewiduje się Ŝe będzie on naprawiany w pierwszej 
kolejności. 

− o naprawienie muru przy moście w Grzynie, Urząd Gminy wystąpi do 
Powiatowego Zarządu Dróg w Leszne, 

− Lampa uliczna w Belęcinie będzie zamontowana,  
− Sprawę udroŜnienia studzienki na Małym Dworze Urząd Gminy zgłosi do 

Powiatowego Zarządu Dróg w Lesznie, 
− Starostwo Powiatowe oraz Urząd Gminy - kaŜdy w swoim zakresie – realizują 

usuwanie śmieci w przydroŜnych rowach i będą to kontynuować, 
− zbieranie (ścinanie) i porządkowanie poboczy dróg Powiatowy Zarząd Dróg  

będzie kompleksowo przeprowadzał na terenie całego powiatu, takŜe na terenie 
naszej gminy, 

− w sprawie uporządkowania stacji PKP Urząd Gminy wielokrotnie 
interweniował u właściwych słuŜb w PKP; interwencje te są jednak 
nieskuteczne, 

− kosz przy Kościele w Pawłowicach został dniu dzisiejszym opróŜniony, 
− sprawę naprawy drogi Nowy Świat – Leszno, Urząd zgłosi do Powiatowego 

Zarządu Dróg (choć nie leŜy to w gestii naszej gminy), 
− w sprawie zamontowania drogowego lustra w Górznie - odpowiednie pismo 

zostało juŜ skierowane do Powiatowego Zarządu Dróg, 
− przejęcie z AWRSP gruntu na boisko sportowe w Bojanicach – Urząd Gminy 

gotów jest przejąć grunt na ten cel ale moŜe to być trudne ze względów 
formalno-prawnych. 
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     Ad.10. 
 W wolnych głosach i wnioskach, radna Henryka Przybylska prosiła o interwencję i 
wprowadzenie zakazu ruchu dla cięŜkich pojazdów na drodze wiejskiej w Starym 
Belęcinie, która jest przez te pojazdy niszczona.  
Wójt Odpowiedział, Ŝe jest to droga publiczna i nie moŜna zakazać tam ruchu dla tych 
pojazdów. 
Radny Zbigniew Tomiński – ponownie zaapelował o zabezpieczenie przejazdu 
kolejowego w Pawłowicach oraz o usunięcie zagroŜenia jakim są dachówki spadające z 
budynku ZZD w Pawłowicach 

      Wójt odpowiadając poinformował, Ŝe problem zabezpieczenia przejazdu kolejowego 
był poruszany wielokrotnie w róŜnych instytucjach, ale ze strony PKP jest zapewnienie, 
iŜ pociągi maja na tyle duŜe ograniczenie prędkości na tych przejazdach iŜ nie istnieje 
Ŝadne zagroŜenie dla bezpieczeństwa uŜytkowników dróg;  
z rozmów przeprowadzonych dotychczas z dyrektorem Instytutu ZZD w Pawłowicach 
w sprawie spadających dachówek z niszczejącego dachu budynku gospodarczego 
wynika, Ŝe dyrektor jest skłonny rozebrać cały budynek, ale nie ma na to zgody swej 
jednostki nadrzędnej. 

      Sołtys wsi Krzemieniewo pani Alina Kamieniarz, zapytała czy remont ul. Zielonej 
dotyczy równieŜ wjazdu do Przedszkola w Krzemieniewie. 
Wójt odpowiedział, Ŝe odcinek dojazdu do przedszkola wymaga w pierwszej kolejności 
połoŜenia tam sieci kanalizacyjnej i Ŝe w tym roku nie przewiduje się realizacji tego 
zadania. Remont na ul. Zielonej będzie polegał na wykonaniu w gruncie specjalnego 
„koryta” i zasypaniu go rozkruszonym gruzem. 

 
PoniewaŜ innych głosów w dyskusji nie było, przewodniczący Rady podziękował 
wszystkim uczestnikom sesji za przybycie i zamknął obrady. 
 
Ad. 13.  
Obrady zakończono o godz. 1600 

 
 

Protokółowała: 
 Przewodniczący 

Rady Gminy w Krzemieniewie 
 
 
 

(Bogusława StróŜyńska)  ( Stanisław Osięgłowski) 

 


